
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 6-2017
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2017-04-03 § 65 – 80

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Tomas Cassanelli, David Arfvidsson

Liisa Sjöberg, Martin Lundborg, Robert Rehammar

Ansvarig
§ 65 Öppnande

§ 66 Dagordning

§ 67 Föregående
        Protokoll

Thomas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 68 Styrelsen Styrelsen konstituerade sig enligt följande: 

• Ordförande: Thomas Thunberg
• Sekreterare: Tomas Cassanelli
• Kassör: Maria Carlsbogård
• Vice Ordförande: Martin Lundborg

§ 69 Teckningsrätt Att var för sig teckna Romelanda Ungdomsförening 
verksamhetsåret 2017 - 2018 utses Thomas Thunberg 661223 - 
4838 samt Maria Carlsbogård 680530 - 4885 

§ 70 Kansli info Genomgång med vägföreningen om klippområde, svårt att få 
respons från vägföreningen.

Inbrott rapporteringen till Folksam är klar, men Folksams 
handläggning går väldigt långsamt.

Matchprogram Robert Rehammar väntar på loggor, Janne söker 
Karin för att få fram dem.

Janne

Janne

§ 71 Ekonomi Budgeten justerades för att tydliggöra avbetalning av föreningens 
lån.

Styrelsen fastställde budgeten för 2017.

Fakturor för medlemsavgiften är på gång att skickas ut via ledarna.

Förenings-swish kan vara klar till Herrarnas första hemmamatch

§ 72 Sponsring Lag sponsring Om A-lagen fixar 2 sponsorer var till 
matchprogrammet, så får de behålla resten av de sponsorpengar de
kan de få fram.



§ 73 Fotboll Janne var inte närvarande, men det finns ett Herr A-Lag med ca 24
st. 

Diskuterades träningstiden för konstgräsplanen under tidig vår och
sen höst där många lag behöver samsas på samma plan, en bättre 
lösning för ungdomslagen behövs. 

Fotbolls-
sektionen

§ 74 Innebandy Det blir ett herrseniorlag säsongen 2017/2018. De har önskat 2 
träningstider per vecka.

§ 75 Gymnastik En stor grupp (-11) slutar, (-13) börjar nu men är en liten grupp. 
Behöver mer reklam för att få fler deltagare.

Nycklar till Diserödskolan skall inte längre plockas ut av 
föreningen. Maria gör ett utskick till ledarna för att de skall ta 
kontakt med skolan för att kvittera ut personliga nycklar alternativt
registrera den nyckel de har idag.

Maria

§ 76 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

I den nya organisationen så formerade sig styrelsen enligt följande:
Ordförande Thomas Thunberg
Vice Ordförande Martin Lundberg
Sekreterare Tomas Cassanelli
Kassör Maria Carlsbogård
Fotbollssektionen Janne Flodin
Gymnastik Robert Renhammar
Anläggning Martin Lundborg
Web/IT Tomas Cassanelli
Utb/Sisu Janne Flodin och Robert Rehammar
Arrangemang/kiosk Liisa Sjöberg 
Lotter/försäljning David Arfvidsson
Sponsring Thomas Thunberg
Samarbete Thomas Thunberg

Meddelande till lagen om att rapportera in namn till nya 
organisationen skickas ut under v. 14

Styrelsen beslutade att Thomas Thunberg skriver 
verksamhetsberättelsen för 2017 och att Robert Rehammar skriver 
styrelsens kolumn i höstens RUF-info.

Maria

§ 77 Övriga frågor Städning av stora lokalen läggs ut på lagen när de har kioskvecka

Boulen håller ordning på de små områden runt boulebanan på 
Romevi

Kansliet kommer att bemannas varje torsdag mellan 18:30 – 20:00

En kritningsgrupp bör skapas av fotbollssektionen

David och Tomas C försöker skapa ett föreningslotteri

Finns det möjlighet till sponsorkassar från Maxi? 

Fotbolls-
sektionen



Styrelsen godkände förslaget till Verksamhetsplan för 2017

§ 78 Planering Huvudstyrelsemöten måndagar kl 19:00
Styrelsemöte den 8/5, 12/6, 14/8, 4/9, 2/10, 6/11, 
Förlängt styrelsemöte lördagen den 2/12 11:00-15:00
Idrottens dag 26/8
Höstmöte torsdag 16/11 19:00
Vårens arbetsdag lördag den 8/4
Höstens arbetsdag lördag den 16/9
Sommarfotbollskolan ökar till 650 – 750Sek

§ 79 Nästa möte Nästa möte måndag 8/5 klockan 18:30.
För fika ansvarar: Liisa Sjöberg

§ 80 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Thomas Thunberg Tomas Cassanelli
Ordförande Sekreterare 


	Romevi Hög 130

